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Datum: 31-7-2024 
Aanvang:  19:30 
Aanwezig: Arno, Jos, Peter, Hanny, Frans, Fons, Emiel, Katja, Henk, Maria 
Afwezig: Tamara, Tonny,  
Notulist(e): René 
Gast:   Henry Pennings, Pien Aben 
 
 

1. Opening en vaststellen agenda 
 
Fons (Arts) wordt nieuw Dorpsraad lid. Heeft inmiddels al enkele 
vergaderingen meegedraaid en is zeer positief. 
 
Arno Rombouts stelt zich ook voor. Hij gaat Jos opvolgen als Voorzitter 
Dorpsraad. Neemt in Oktober stokje over. 
Tot oktober is Arno nog voorzitter Carnavals Vereniging d’n Uutloat 
Arno blijft Secretaris Antoniusgilde en veldbeheerder DVS op zaterdag.  
 
Arno's motivatie om lid te worden van de dorpsraad is dat hij iets positiefs wil 
betekenen voor het dorp. Hij gelooft dat hij dit, dankzij zijn bestuurlijke 
ervaring, enthousiasme en netwerk, zeker kan realiseren. 
	
Is er ten aanzien van één van de agendapunten sprake van een tegenstrijdig 
belang. Jos is bij punt 5f, via de Bruisende Brink ook bij onderwerp Kermis 
betrokken.  
 

2. Ingekomen post, mededelingen en vragen: 
a. Mail Rekenkamer Land van Cuijk Kernendemocratie: is ter info 
b. Mail Heeswijksekampen; Besluit: Fons en Patty gaan ernaartoe. 

Onderwerp is mobiliteit Land van Cuijk 
c. Mail Terugkoppeling werksessie mobiliteit 15 mei: is ter info 
d. Enquête vuurwerk met de jaarwisseling; zie mail 28-7. Vraag aan ieder 

lid van de dorpsraad om er alvast over na te denken. Denk ook aan de 
consequenties van handhaving. 

e. Gemeenteberichten; voorstel ophalen oud papier door de gemeente. 
Wat is onze mening? Voor Muziekvereniging Sint Cecilia zou dit 
jammer zijn! 
Actie: we gaan eerst praten met muziekvereniging Sint Cecilia en dan 
nemen we contact op met de gemeente, Katja praat met de Sint Cecilia 
en Emiel zal vervolgens wethouder Willy Hendriks berichten. 

f. Uitkomsten enquête evenementenbeleid, Jos en Emiel waren erbij. 
A evenementen => beleid blijft hetzelfde 
B en C evenementen => geen vergunningen meer nodig, alleen 
kennisgeving noodzakelijk. 

g. 80 jaar vrijheid Land van Cuijk, organisatie en deelname Dorpsraad à 
verzoek komt van Marc Thijssen. Dorpsraad vindt het niet echt een 
activiteit voor ons. Is ook geen speerpunt van ons. Jos informeert Marc. 
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h. Sponsoring Buurtbusvereniging? 
N.a.v. een binnengekomen vraag. Zoeken een nieuwe hoofdsponsor. 
Besluit: We stellen voor dat beroep kan gedaan worden op 
leefbaarheidsfonds Dorpsraad. Commissie Leefbaarheidsfonds kan 
dan beslissen. 

i. Steun voor Zandsevelddag? Ze hebben al aanvraag gedaan bij 
Leefbaarheidsfonds, maar dit is afgewezen. 
 
 

3. Notulen vorige bijeenkomst 
Groencommisie niet goed genotuleerd, zal aangepast worden. 
 
 

4. Overig 
a. Samen Sint Anthonis (SSA) Kerstactie minima. De gemeente heeft nu 

alles goed omkaderd en dit is goed werkbaar voor de dorpsverbinders. 
Idee is om de uitnodiging van de kinderbouw week volgende keer bij 
het kerstpakket te doen. 

b. Taakoverdracht voorzitter aan nieuwe voorzitter: is ingang gezet. 
c. Overdracht takenpakket Dorpsblad Trots. Gaat vooral over de 

financiële activiteiten. Besluit: Er komt separate bespreking hierover 
met Frans, Jos en Tonny 

d. Jaarverslag 2023 en presentatie daarvan, wat gaan we doen? 
Openbare vergadering is een idee, maar er zijn nog geen concrete 
ideeën voor publiekstrekker.  Besluit: We bereiden een bijlage voor in 
de Trots van Oktober. Als we nog een publiekstrekker kunnen 
organiseren, houden we ook een openbare jaarvergadering. De vraag 
aan iedereen is om hierover na te denken. 

e. Aanleveren agendapunten dorpraadvergadering. Aub per mail 
inleveren, of eventueel zelf invullen in Stack. Niet inleveren via 
Whatsapp. 
 
 

5. Speerpunten Dorpsraad: 
a. WIU stavaza [vast agenda punt]. Geen bijzonderheden 

 
b. Kernen C.V. stavaza [vast agenda punt] 

i. Terugkoppeling bijeenkomst 8 juli 
ii. Tussentijdse Evaluatie 2024  

Kernactiviteiten Wijk- en Dorpsraden  
Deze subsidieregeling voldoet aan de verwachtingen. De uitvoering 
wordt gecontinueerd. 
 
Facilitering en Ondersteuning Wijk- en Dorpsraden 
Ook deze subsidieregeling voldoet. De uitvoering wordt gecontinueerd. 
 
KernenCV’s en Inwonersinitiatieven  
De afbakening van de doelgroep vraagt om een aanvulling en er is 
behoefte aan verduidelijking in de richtlijnen. In 2023 bleef een deel van 
het budget onbenut, met een restant van €52.000. Voor 2024 is er nog 
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€239.345 beschikbaar. Dit wijst op de 
noodzaak om de doelgroep en criteria voor subsidieaanvragen te 
verduidelijken, zodat de middelen beter worden benut. 
 

c. Verbinden 
i. Servicebureau verenigingen, geen bijzonderheden 

d. Duurzaamheid 
i. (Energie)coöperaties lokale duurzame projecten Land van 

Cuijk. 2024-2027 Besluit: Dorpsraad pakt dit punt niet op. Is 
geen speerpunt van de Dorpsraad, en bedrijfsleven is er ook 
mee bezig 

e. Wonen 
i. Tussenstand nieuwbouwprojecten. Informatie die de 

Dorpsraad krijgt, loopt goed, Sint Tunnisse inwoners zijn goed 
vertegenwoordigd. 

ii. Op de Beek, er komt een nieuw speeltoestel bij. 
iii. Viaduct Lepelstraat. Kunstkring wil het verfraaien. Frans is in 

gesprek met de Kunstkring en kijkt ook naar de financiering 
f. Levendig en ondernemend dorp 

i. Terugblik kermis, is zeer goed verlopen. Dorpsraad was de 
formele organisator. Gezamenlijke horeca heeft niet 
deelgenomen.  

ii. Kermis 2025, Gezamenlijke horeca heeft aangegeven in 2025 
wel weer te willen deelnemen. Dit moet dan zeer goed 
afgestemd worden. 

iii. Nieuwjaarsbijeenkomst 2.0. Cabaret Iets van Niks zal niet 
meer deelnemen. 23 juni is aftrap bijeenkomst geweest hoe we 
dit opvangen. Idee is om een regisseur te benoemen die voor 
het creatieve gedeelte gaat zorgen. Acties zijn al uitgezet. 

iv. Bouwweek, voorbereidingen lopen prima, financiële plaatje is 
ook weer prima. 

 
6. Rondvraag en sluiting 

Hanny, zullen we dorpsraad barbecue doen? 
René wil wel kartrekker zijn en stelt zijn tuin beschikbaar en zal enquête 
rondsturen over datum. 
 
Idee is dorpsraadleden met aanhang 
Het is aan de commissies zelf om iets te gaan doen met het clubje, als daar 
behoefte aan is. Met de redactie van TROTS zal zeer zeker iets ingepland 
worden. 

 
      Dorpsraadvergadering augustus. René meldt zich alvast af. 
 
      Dorpsraadvergadering september. Jos meldt zich alvast af. 


